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Algemene leden vergadering 
   30 november 2011 

20.00 uur 
Dorpshuis  “de Veenkluit “ te Tienhoven 

 
Agenda 

 
19.30 uur   1.  Ontvangst met gratis kop koffie. 
 
20:00 uur  2.  Welkom en opening - voorzitter P. Walhof 
 
20.10 uur  3.  Notulen 2010, Financieel Jaarverslag, Bestuur en Begroting 

 Goedkeuring Notulen ALV, gehouden op 10 november 2010  
 Financieel verslag 2010: toelichting door penningmeester, verslag 

kascommissie en goedkeuring financieel verslag 2010 
 Benoeming kascommissie 2012 
 Aftreden en herbenoeming Pieter Walhof  

 
4.   B.T.O.M. en jaarprogramma / begroting 2012 

 Discussie / Rondvraag 
 

21:10 uur       Pauze 
 
21:30 uur  5.  Historisch film materiaal vanaf de jaren 45                                   

 Molen de Trouwe wachter     

 Laan van Niftarlake 

 Gageldijk 

 Herenweg    

 Nieuweweg 

21.50 uur  Rondvraag  

 

22.00 uur  Gezellig drankje en napraten 

 

Welkom  
Pieter opent de vergadering en heet iedereen op deze lustrum vergadering hartelijk 

welkom.  

Vanuit gemeente Stichtse vecht hebben wijkbeheerder Jacobine Klijberg, wethouder Klaas 

Wiersema, en beleidsmedewerker leefbaarheid en veiligheid Jan Scheeve, zich bij het 

bestuur afgemeld. Ook de bestuursleden Petra de Groot, Eric van Zelm en Mona Toet 

hebben zich afgemeld. 

Er zijn geen toevoegingen op de agenda. 

 

De doelstellingen zijn nog steeds hetzelfde: 

het bevorderen en in stand houden van goede contacten met de vele andere verenigingen  

het actief participeren in, en/of het zelf organiseren van activiteiten gericht op de 

bescherming van de flora en fauna; 

het behouden van het specifieke dorpskarakter van Tienhoven en Oud-Maarsseveen; 
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het bevorderen van relevante initiatieven die het welzijn en de maatschappelijke 

betrokkenheid van inwoners bij Tienhoven en Oud-Maarsseveen bevorderen. 

Door de actieve opstelling van wethouder Klaas Wiersema en de goede contacten met de 

diverse bestuurders van de gemeente Stichtse Vecht, kijken wij positief naar de toekomst. 

 

Werkgroepen 

Communicatie 

De papieren uitgave van de Dwarskijk zal worden vervangen door een digitale uitgave om 

rekening te houden met de beperkte inkomsten en verminderde subsidie. In 2012 is onze 

doelstelling de Dwarskijk 3x uit te geven. Indien wij echter een sponsor vinden zal ook de 

papieren uitgave worden uitgebracht.  

Jan en Bert hebben een presentatie gegeven bij de gemeente om de communicatie naar 

de bewoners en verenigingen te verbeteren, gebruikmakend van een nieuwe uniforme 

website in alle kernen en de mogelijkheid voor feedback van de bewoners op de website. 

Wellicht zal in 2012 het nieuwe communicatie project gestart worden waarbij de BTOM als 

pilot zal fungeren.  

Ook in 2012 verwachten we verschillende informatie avonden. Thema’s die naar onze 

verwachting zeker aan de orde zullen komen zijn: Toekomst visie Stichtse Vecht voor de 

kern Tienhoven, Verkeer en veiligheid, Herinrichting Bethunen, vliegveld Hilversum. 

Ouderen 

Ieder woensdag ochtend is er de koffie ochtend. In 2012 zullen weer vele sprekers worden 

uitgenodigd en zal op 14 April de viering van het Lustrum centraal staan.  

Natuur 

Marvin Egberts, vertegenwoordigt de BTOM in de klankbordgroep Vliegveld Hilversum en in 

de Stuurgroep Herinrichting Bethune, waarvoor we in 2011 hebben het convenant 

getekend.  

Met Bert van der Tol en Natuurmomenten zullen weer verschillende activiteiten worden 

georganiseerd.  

Verkeer en Veiligheid 

De meeste aandachtspunten die wij met de gemeente hebben besproken, zoals 

fietsveiligheid, reparatie schoolzone, snelheidsbeperking, sluipverkeer, oplossing voor 

seizoensverkeersdrukte zijn tot op heden nog niet concreet opgepakt, maar we hopen met 

steun van onze nieuwe Gebiedswethouder in 2012 goede vooruitgang te gaan boeken. 

Jeugd 

Vanaf begin 2012 verwachten weer leuke initiatieven die tot op heden zeer op prijs zijn 

gesteld door de jeugd en de ouders. 

 

Maandagavond 28 november 2011, heeft Co Grootendorst afscheid genomen als voorzitter 

van de Bewoners vereniging Belangen Bethune. George Janbroers neemt de 

voorzittershamer over en Pieter spreekt de wens uit om de goede contacten in de 

toekomst te continueren. 

 

Op dit moment bestaat de samenstelling van uw bestuur uit:  

Pieter Walhof, Voorzitter, taak algemeen, brandweer, politie 

Bert van der Bunt, Secretaris, communicatie, ouderen, digitaal loket, bibliotheek 

Petra de Groot, Penningmeester, Jeugd, sponsoring, kinderdagopvang, horeca 

Mona Toet, Bestuurslid, Verkeer & Veiligheid, Leefbaarheid, Toerisme & sport 

Eric van Zelm, Bestuurslid, Regionale samenwerking, Gemeentelijke zaken. 

Daarnaast zijn actief in de volgende portefeuilles: 

Jan Molhuysen, Bestuursadviseur, Communicatie & secretariaat 

Marvin Egberts, Natuur & Milieu, vertegenwoordiger BTOM Stuurgroep Bethune en  

     Klankbordgroep Vliegveld Hilversum 

Dik Roelofsen, Verkeer & Veiligheid , vertegenwoordiger BTOM Verkeer & Veiligheid 



 

Bewonersvereniging 

Tienhoven & Oud-Maarsseveen 

 

  

  

 
 

Eric van Zelm, heeft aangegeven dat hij wat minder tijd heeft. Het bestuur gaat de 

aankomende maanden op zoek naar versterking. 

 

Vraag 

Waarom wordt er geen gebruik gemaakt van het communicatiebord ? 

De gemeente plaatst een communicatiebord Wij hebben als bestuur geen mogelijkheid om 

zelf de belettering te doen en zijn verplicht om bedrijf hiervoor de opdracht te geven en uit 

eigen middelen te betalen. Een agendapunt op de volgende vergadering met de gemeente. 

 
Notulen 2010, Financieel verslag, bestuur 

175 bewoners zijn geregistreerd als lid van de BTOM. 

23 leden zijn aanwezig op de vergadering. 

 Goedkeuring ALV notulen 2010 

Er zijn geen opmerkingen over de ALV notulen van 2010 en is goedgekeurd door de 

Algemene ledenvergadering. 

 Goedkeuring financieel jaarverslag 2010 

Er zijn geen opmerkingen over het financieel jaarverslag 2010 en is goedgekeurd door 

de Algemene ledenvergadering. 

 Kascontrole 2010 

De kascommissie bestaande uit Karin van de Linden en Richard Klomp, hebben een zeer 

terdege kascontrole uitgevoerd en goedgekeurd. Na 3 jaar controle te hebben uitgevoerd, 

wordt Karin hartelijk bedankt voor haar werkzaamheden en neemt Marilène Rijnberk naar 

taak over. De aanwezige leden hebben geen opmerkingen en gaan hiermee akkoord. 

 Aftreden, herbenoeming Pieter Walhof 

Volgens het reglement, treedt Pieter af als voorzitter. De aanwezige leden hebben geen 

opmerkingen tegen zijn herbenoeming en Pieter wordt onder applaus voor 4 jaar 

herbenoemd als voorzitter. 

 

Jaarprogramma 2012 en begroting 

De begroting van 2012 laat een negatiefsaldo zien van € 1000,00. Wij gaan ervan dat dit 

negatieve saldo kan worden aangevuld door sponsoring en donaties. 

 

Marvin Egberts, geeft een update over de ontwikkelingen vanuit de stuurgroep Bethune. 

 Er is een principe besluit genomen om de voorbereiding van de verschillende 

deelprojecten voort te zetten. 

 Peilbesluit in te richten zoals in de verschillende werkgroep is besloten en in de 

stuurgroep bekrachtigt. 

 Inrichtingsplannen voor de wandelpaden in de Bethunepolder, langs bestaande routes 

plannen en voor te bereiden zodat hier veiliger gerecreëerd kan worden. Bestaande 

wandelpaden blijven behouden.  

 Adviseert om in overleg met de gemeente aan de Meeuwissenlaan, de mogelijkheden 

van een honden losloopweide in te richten en te onderhouden aan de kant van 

Tienhoven. 

 het plaatsen van bebording ter voorkoming van loslopende honden gedurende het 

broedseizoen. 

 Geen bezwaar in het opnemen van een kanoroute opnemen in de 

vergunningsaanvraag, maar beperk het aantal gebruikers. Dit kan op meerdere 

manieren: bv door geen of minimale voorzieningen. Beheer van de route is een 

aandachtspunt en de zijkanalen worden niet toegankelijk gemaakt. 
 Eind 2012 wordt gestart met de inrichting van de polder. 
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 Uit de gehouden enquête, blijkt dat een aantal bewoners zich stoort aan het 

motorische verkeer rondom de Veenkade. Met de gemeente is overleg om 

maatregelen te treffen om dit tegen te gaan. 

 Wat de mogelijke natschade betreft gaat dat misschien in enkele woningen of erven in 

Tienhoven gebeuren, met deze bewoners is inmiddels overleg geweest en is de 

situatie in kaart gebracht om in de toekomst in geval van natschade een beter beeld 

te verkrijgen. 

 

Na de pauze wordt historisch film materiaal vertoont vanaf 1945. Theo geeft op zijn 

bekende wijze commentaar over de prachtige oude beelden van Tienhoven en omgeving, 

waarbij Nico Witkamp de techniek verzorgt.  

 
Volgens traditie sluit Jan Molhuysen, op zijn eigen wijze de vergadering met de  

overhandiging van een verrekijker aan het bestuur. Een verrekijker omdat Stichtse Vecht 

een langgerekte gemeente is geworden en de vergaderlocaties soms ver weg zijn, maar 

ook een voordeel als je niets wilt weten, dan draai je de verrekijker om. 

Marvin wordt bedankt voor zijn werk in de diverse stuurgroepen, maar vooral voor zijn 

bezigheden in de natuur, hij wordt vergeleken met een kikker. Van de kikker zie je vaak 

alleen de ogen en daar draait het om, hij gaat kijken en zich dan verdiepen. 

Laten wij optimistisch het nieuwe jaar ingaan en hopen dat al onze wensen worden 

vervuld.  

 

Pieter bedankt de aanwezigen en uitnodigt hen uit voor een drankje aan de bar. 

 

 

Daar minder dan de benodigde 50% van de leden aanwezig zijn, moet een  

volgende ledenvergadering worden uitgeschreven om de besluiten die zijn genomen  

te bekrachtigen.  

 

 

 

 
 


